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REFERAT 

 

MØDE I: Referat af skolebestyrelsesmøde nr 6 DATO: 06.11.2017 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17/951 

DELTAGERE: 

 
Morten Jensen, Nellie M G Louv, Morten Bjarvin, Kasper 
Adamsen, Nadia Qureshi , Henrik Sønder, Asil Y Hussein, 
Charlotte H Blomquist, Poul-Erik Persson, Eva S Eilegaard, Kia 
J Vilhelmsen,  Rune Vang-Rydall og Vibeke Flemmer 
Lillian Meilstrup deltog under punkt 1 og 2 
 

 

AFBUD: 
Louis Hjelmsø, Søren L Busch- Knudsen 
 

 

MØDENR.: 6-2017  

 

Punkt 4 flyttes op som nyt punkt 2 

Ad 1) Godkendelse af referat nr.5 – 2017 

Referat godkendt 

Ad 2) Budget 2018 orientering, bilag udleveres på møde beslutning på næst kommende møde v Lillian 

Meilstrup 

Bilag udleveret på mødet. Lillian Meilstrup gennemgik strukturen i bilagene og processen på skolen forud for 

budgetønskerne. 

Der blev spurgt om, hvilke elevtal budgetrammen bygger. Lillian Meilstrup oplyste, at budgetrammen er 

besluttet af forvaltningen, som herefter udmeldes til skolen. 

SB tager stilling til budgetønskerne og prioriterer disse. Prioriteringerne fremlægges på næste SB-møde, 

hvor budgettet besluttes. 

Ad 3) Velkomst til nye medlemmer v. Morten Jensen 

Nadia Qureshi  og Henrik Sønder blev budt velkommen. 

Ad 4) Orientering fra: 

- Ledelsen v. Kia Juul Vilhelmsen: Skolens viceinspektør går på pension ved udgangen af januar måned. 

Stillingen slås op, når vi får grønt lys fra økonomiudvalget. Anja Ougaard, skolechef, har været på besøg 

på skolen, hvor hun har deltaget i undervisningen, været til ER-møde, besøgt SFO’en og været i dialog 

med personalet på et personalemøde. Her fortalt Anja Ougaard om kommende kommunale projekter.  

- Ledelsen v. Rune Vang-Rydall: SFO’s daglige leder har fået en anden stilling i kommunen. Den nye 

afdelingsleder er stoppet af personlige årsager. 1 pædagog har opsagt sin stilling. Der er indstillet en ny 

daglig leder og en afdelingsleder, som evt. kan starter 1/12 2017. 14/11 2017 er der ansættelsessamtaler 

til to pædagogstillinger, der er kommet 17 ansøgninger. Der blev spurgt, om der havde været nogle 

reaktioner fra børn og forældre pga. fratrædelserne. Dette er ikke tilfældet. 
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- Formanden v. Morten Jensen: Tårnby MultiCenter (den gamle ungdomsskole) kan benyttes af skoler, 

som har pladsmangel. Dette er ikke aktuelt for Skottegårdsskolen. Næste FRO-møde afholdes 9/11 2017. 

Forslag til punkter til mødet sendes til formanden. 

- Medarbejderne v Eva Eilegaard: Anja Ougaard har fortalt, at alle elever skal have en Chromebook. Der 

er ingen ubesatte stillinger på skoleområdet. 

- Medarbejderne v Poul-Erik Persson: Ansættelsesudvalget var 100% enige i indstillingerne til de ledige 

stillinger på SFO. SFO er godt i gang med de obligatoriske emner og har arbejdet med sundhed og trivsel i 

sundhedsugen. SFO har store legedag og kulturel ma cafe som gennemgående aktivitet i forbindelse med 

visionsarbejdet. SFO har strammet op på ind- og udkrydsning af børn. Der blev stillet spørgsmål til den 

utilfredshed, der havde været med den aflåste låge. SFO hører intet. 

- Eleverne v Asil Hussein: Eleverne glæder sig til de nye toiletter, og ER planlægger besøg i klasserne om 

disse. Drengene har givet udtryk for ønsker om større fodboldbane, blødere underlag og ophæng af 

basketkurv. Eleverne er glade for de nye stole, men mellemtrinnet har været lidt utilfreds med ikke at få nye 

stole. Kia Juul Vilhelmsen oplyste, at mellemtrinnet får nye skabe på gangene 

5. Mobbepolitik, til behandling og godkendelse 1 bilag vedhæftet v Kia Juul Vilhelmsen  

Mobbepolitikken har været behandlet i Udviklingsudvalget, AKT og i lærergruppen. Handleplanen blev 

godkendt med flg. rettelse i 1. linje: Lærere erstattes med personale. Mobbepoliti lægges på skolens forside. 

6. Årshjul, 1 bilag vedhæftet v. CharlotteBlomqvist: 

Årshjulet er en revision af et ældre udkast. Charlotte gennemgik årshjulet., som blev diskuteret, og der blev 

tilføjet ændringer, som Charlotte tilføjer. Herefter eftersendes det endelige årshjul.  Årshjul blev vedtaget 

med ændringerne. 

7. Evaluering af princippet ”forventning til adfærd” v. Morten Jensen 

SB er interesseret i at få at vide, hvordan principperne virker i dagligdagen. Kia Juul Vilhelmsen fortalte, at 

ledelsen og ALT allerede er inde over i det gule felt.  Konklusion: Principperne fungerer. Siden ændres: 

Godkendt af SB 31/3 2016 ændres til: Revideret af SB 6/11 2017 

8. Kontaktforældremøde v. Morten Jensen 

Kontaktforældremødet og det store forældremøde slås sammen i april 2018, hvor årsberetningen fra sB 

fremlægges. 

9. Evt. 

Kia Juul Vilhelmsen er på uddannelse på næste SB-møde. Rune Vang-Rydall er stedfortræder. 

 

 


